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of Theory of Structuration (Berkeiey, University of California Press. 1986,
reed.),notamment p.172-174.
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Jon Elster, Ulysses and the Sirens. Studies in: Layl Jasl. YA e cais Jiiali (Y)
Rationality and Irrationality (Cambridge, Cambridge University Press et Ed. de la

Maison des sciences de I' homme, 1979) , p.113-114.

Anthony Giddens. The Constitution of Society: Outline of the Theory of : it (¥
Structuration (op. cit),p.84.
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Roberto Mangabeira Unger, Social Theory : lts Situation and its Task. A Critical
Introdction to Politics , a Work in Constructive Social Theory (Cambridge,
Cambridge University Press, 1987),. par exemple p. 135-137.
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Paul Veyne, “L’histoire conceptualisante” dans le Livre edite par Jacques Le Goff

et Pierre Nora, Faire I'histoire . Nouveaux Problemes (op.cit.),p.78.
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Anthony Giddens . The Constitution of Society. Outline of Theory of Structuration
(op. cit.), p.200-203.
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Luc Ferry et Alain Renaut, Systeme et critique :Essais sur la critique de: it (V)
la raison dans la philosophie contemporaine (Bruxelles, Ed , Ousia, 1984), p.162-
163, et Luc Ferry , Philosophie politique, t.2: Le systeme des philosophies de V'
histoire (Paris, Ed. PUF . 1984), P.109-110.

Roberto Mangabeira Unger, Social Theory : its Situation and its Task. A : ki1 (¥)
critical Introduction to Politics , A Work in Constructive Social Theory (op.cit)
notamment P. 138.
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